
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 23:e april 2019  
Sidney Holm och Lisskulla Zayane 
Miljöpartiet de gröna 

Alla utrymmen behövs när Nacka bygger stad 
Runtom i Nacka finns stora outnyttjade bergrum. De åtta stora bergrum1 på mer än 200 000 
kubikmeter vid Dramatens lokaler i Finnberget håller sedan 2009 på att saneras och planeras 
att avyttras under 2019 - 2020. Miljöpartiet anser att en del av bergrummen skulle kunna 
användas av kommunen i framtiden och borde förvärvas i ett strategiskt syfte. 

Bland annat skulle kommunen kunna lagra snö från vinterväghållningen som kan ge fjärrkyla 
på sommaren. Eller kanske upplåta till serverhallar som kan förse centrala Nacka med 
fjärrvärme under vinterhalvåret. Andra användningsområden för bergrum kan vara parkering, 
odling, återvinningscentral/kretsloppspark, idrott, skyddsrum, småindustri, upplevelsecenter, 
konsertlokal, konsthall, konferensanläggning, skyddsrum, småindustri, grannverkstäder m.m. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

 Kommunen gör en inventering av bergrum belägna inom kommunen och 
utreder möjligheterna att förvärva de som har ett strategiskt värde. 

----------------------  -------------------------- 
Sidney Holm, MP  Lisskulla Zayane, MP 

                                                 
1 http://www.kvarnholmen.com/wp-content/uploads/2015/10/Prospekt_bergrum.pdf 
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